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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22. 04. 2024  

 

MUDr. Čeplíková: 

Mám taký jeden postreh (Zimná 1641, „72“), že keď som tam bola pozerať, tak sa mi veľmi 

páčila tá plocha okolo bytoviek, tak som im navrhovala, že či by si to v rámci participatívneho 

projektu nedali nejak skultivovať, lebo je to fakt pekná, veľká plocha, možno aj ako sedenie 

pre ľudí, pre detičky, nejaké zdroje.  

 

PhDr. Čižmár: 

Určite v prípade riešenia zelenej plochy, bude potrebné doriešiť majetkové záležitostí, ale 

pokiaľ bude záujem zo strany občanov tohto bytového domu, určite aj v nasledujúcom období 

sa plánuje spustenie ďalšieho ročníka participatívneho rozpočtu a po dobrých príkladoch 

z iných častí, sídliskových častí v rámci mesta, je aj tu predpoklad, že pokiaľ by sa dokázali 

zmobilizovať ako spoločenstvo, predložiť obyčajný projektový zámer, tak je tam veľký 

predpoklad vzhľadom na veľkosť komunity, žeby si dokázali tento projekt presadiť v rámci 

hlasovania v meste, čo by zároveň bolo aj pozitívnym príkladom pre okolie, pretože vo 

všetkých prípadoch je takto spoločenstvo, či už vlastníkov alebo nájomcov bytov riešilo 

revitalizáciu svojich spoločných priestorov, tak o to väčší záujem aj z ich strany bol potom 

o starostlivosť, úpravu a dodržiavanie poriadku na takýchto miestach. Takže budeme 

nápomocní ako mesto, určite aj v prípade takejto realizácie, myslím participatívneho 

rozpočtu. Mesto sa priamo podieľa na niektorých činnostiach, ale konkrétne interpelácie 

týkajúce sa parkovania a odstavnej plochy, plus zelenej časti pri bytovom dome, budú riešené 

už v blízkom čase práve našou organizáciou, technickými službami.  

 


